



## $\beta$ -环糊精为核的聚酰胺-胺的合成及其与牛血清白蛋白的相互作用

黄怡<sup>1</sup>, 康琼<sup>2</sup>, 李维凤<sup>3</sup>, 尚永辉<sup>1</sup>, 王兰英<sup>2</sup>

1. 咸阳师范学院化学与化工学院 咸阳 712000;
2. 西北大学化学与材料科学学院 合成与自然功能分子化学教育部重点实验室 西安 710069;
3. 西安交通大学药学院 西安 710061

### SYNTHESIS OF POLY(AMIDOAMINE) DENDRIMERS WITH CYCLODEXTRIN CORE AND THEIR INTERACTION WITH BOVINE SERUM ALBUMIN

Yi Huang<sup>1</sup>, Qiong Kang<sup>2</sup>, Wei-feng Li<sup>3</sup>, Yong-hui Shang<sup>1</sup>, Lan-ying Wang<sup>2</sup>

1. School of Chemistry and Chemical Engineering, Xianyang Normal University, Xianyang 712000;
2. Key Laboratory of Synthetic and Natural Functional Molecule Chemistry of Ministry of Education, College of Chemistry and Materials Science, Northwest University, Xi'an 710069;
3. College of Pharmacy, Xi'an Jiaotong University, Xi'an 710061

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章](#) (6)

京ICP备 05002799号

Copyright © 2010 高分子学报

地址: 北京市海淀区中关村北一街2号(100190) Tel: 010-62588927, 010-82625102 Fax: 010-62562417 E-mail: gfzxb@iccas.ac.cn

本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发 技术支持: support@magtech.com.cn